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Tijdens de ALV van 9 november 2024 is er 
gestemd over de Toekomstvisie, de weg naar 
2033, welke door het bestuur opgesteld is. Met 
trots kunnen wij als bestuur zeggen dat de 
Toekomstvisie omarmd is door de leden en dat er 
massaal voor gestemd is. De gedachte achter de 
Toekomstvisie is om een duidelijke richting aan 
te geven voor de toekomstige ontwikkeling op 
Ons Buiten. Duidelijk voor bestuur, de leden en 
ook de Gemeente Haarlem, van wie de grond 
gehuurd wordt.

Hieronder nog even de belangrijkste punten van 
de Toekomstvisie, de weg naar 2033.
•	 Continuïteit	en	stabiliteit	in	het	bestuur
• Het herinrichten en eventueel uitbreiden van  
 openbare rustplaatsen
• Opsplitsen van diverse tuinen in:
 o Doe tuinen voor scholen
 o Kastuinen van circa 60 m2 voor bewoners 
  van omliggende wijken
	 o	Zorgtuinen	voor	stichtingen	en	zorgcentra
 o Pluktuinen
 o Natuurtuinen
 o Natuurspeeltuin voor kinderen
•	 Activiteiten	voor	bewoners	van	omliggende 
	 wijken	inclusief	gebruik	van	de	kantine 
 ( aanpassing horeca vergunning)
• Complex goed onderhouden, in samenspraak 
 met Gemeente/Spaarnelanden
• Biodiversiteit koesteren, promoten 
 en bevorderen
• Verduurzaming algemene ruimtes 
	 als	kantine	en	douches/toiletten
Bespreekpunten met de Gemeente Haarlem
• Goed onderhoud (buiten) sloten, 
 inclusief beschoeiing
• Goed onderhoud monumentale en niet 

Van de Voorzitter 
 monumentale bomen ( Spaarnelanden)
•	 Voortzetting	ondersteuning	aan	en	proactieve 
	 samenwerking	met	politie	en	handhaving
•	 Problematiek	veiligheid	achterzijde	complex
•	 Gidsfunctie	t.b.v.	financiële	ondersteuning	in 
	 realisatie	diverse	doelstellingen	vereniging
• Langdurige gebruikersovereenkomst terrein 
 t.b.v. een duurzame en gezonde vereniging 
 voor leden en niet-leden
•	 Aanpassing	horeca	vergunning	om	de	kantine 
 beter inzetbaar te maken voor maatschappelijke 
 bijeenkomsten en mogelijk buurtbewoners.

Consequentie	van	de	Toekomstvisie	is,	dat	de	
verouderde Statuten en Reglementen van ATV Ons 
Buiten aangepast dienen te worden. Het bestuur 
zoekt een aantal vrijwilligers die in een werkgroep 
hier	richting	aan	kunnen	geven.
Op naar 2033, 100 jaar tuinieren in Haarlem.

Jeroen Schneiders 
Voorzitter ATV Ons Buiten
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Voor ons ligt weer de winter editie van ons 
verbindende Buitenblaadje met een verslag van 
onze algemene leden vergadering met het 
geweldige nieuws dat we zekerheid hebben tot 
en met 2030, er wordt voorlopig niet gebouwd! 
Dit jaar hebben we heel veel leuke evenementen 
gehad, zoals de barbecue buiten op het plein, 
mosselen eten in de kantine, het waterfestijn, 
de bingo‘s, egelhuisjes maken en nog veel meer 
om op te noemen. Stichting Zaaigoed is verhuisd 
van tuin 139 naar 147 waar het inmiddels netjes 
aan het worden is, met hulp van vrijwilligers van 
duraVermeer onder andere. Een mooie kas is 
inmiddels geplaatst. We gaan weer richting het 
einde van het jaar dus dat wordt de tuin 
winterklaar maken, iedereen een goed uiteinde 
en veel gezondheid.

Harr tuin 175
Redactie ‘t Buitenblaadje
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 Beste tuinders,
En dan is het alweer november als ik dit stukje 
schrijf. We hebben tot nu toe super mooie dagen 
gehad voor de tijd van het seizoen, dus we 
kunnen nog lekker aan de slag in de tuin. Fijn de 
tuin winterklaar maken.

Zaterdag 2 november was het de laatste dag om 
de tuinbeurten in te halen met meteen ook de 
takkendag. Alle takken van de tuinders zijn weer 
gesnipperd en kunnen weer hergebruikt worden 
op de tuinen.

Nu ik het toch over de tuinbeurten heb, hierbij 
mijn gedachten hierover. De tuinbeurten zijn 
elke zaterdag in de seizoen van 09:30 uur t/m 
11:30 uur. Dit zijn “slechts” 2 uurtjes op een 
zaterdag morgen, waarbij je je inzet voor de 
vereniging waar je lid van bent. Wat jammer 
om dan te zien dat er veel tuinders zijn die het 
liefst zo min mogelijk doen op deze zaterdag 
ochtend. Soms al om 11:00 uur aan de koffie 
in het hok op het plein? Als jouw taak die je 
gekregen hebt, is gedaan, dan kun je best nog 
vragen of er nog iets is wat je kunt doen in dit 
half uur. Wat er namelijk niet gebeurd op deze 
zaterdag ochtenden moet weer opgepakt worden 
door andere vrijwilligers. En helaas zijn dit altijd 
dezelfde mensen.

Waarom zijn mensen dan lid van een vereniging? 
Ik heb even aan AI gevraagd wat het inhoudt als 
je lid bent van een vereniging. Dit kwam eruit: 
Lid zijn van een vereniging betekent dat je deel 

Van de 
Penningmeester 

uitmaakt van een groep mensen die samen een 
gemeenschappelijk doel nastreven. Wat is het 
dan jammer om te zien dat deze groep van 190 
tuinen niet allemaal hetzelfde doel nastreven.
Gelukkig zie ik ook veel tuinders hard werken 
om ons terrein mooi en verzorgd er uit te laten 
zien. En daarnaast nog heel veel andere dingen 
oppakken om de vereniging draaiende te houden.

Mijn wens is dan ook voor volgend seizoen 
=> vele nieuwe gezichten te zien die 
vrijwilligerswerk komen doen voor de vereniging.

Groetjes,
Bianca Bok

Penningmeester ATV Ons Buiten
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 Zaterdag 9 november was de Algemene 
Ledenvergadering waarin dan eindelijk het 
verlossende woord bekend werd: een 
gegarandeerde huurverlenging van 5 jaar vanaf 
2026. Tot eind 2030 hebben we dus zekerheid en 
kunnen we genieten van al het moois dat onze 
tuinen en de vereniging te bieden hebben. 
Spannend maakte de gemeente het wel; het 
bestuur ontving slechts luttele dagen voor de 
vergadering het verlossende woord.

We hebben afgelopen jaar uitgebreid gesproken 
met zowel wethouder Roduner als afdeling 
vastgoed over de mogelijkheden en kansen 
voor Ons Buiten. De door voorzitter Jeroen 
geïnitieerde	Toekomstvisie	sluit	aan	op	de	
ideeën	en	wensen	van	zowel	het	bestuur	
als de gemeente en draagt bij aan de 
toekomstbestendigheid van de vereniging.

In januari 2025 staat er een belangrijke 
gemeenteraadsvergadering in de planning, 
waarbij gesproken en gestemd gaat 
worden over startnotitie ‘de nieuwe as 
van Oost’. Deze startnotitie is opgesteld 
door PvdA en is een aanvulling op de 
reeds bestaande startnotitie ‘Verre 
Oosten’. Deze nieuwe plannen richten 
zich specifiek op het verder ontwikkelen 
van woningen aan de oostzijde van 
de Schipholweg, de zijde van het 
Reinaldapark. Dit biedt lucht aan 
onze kant. Het mag dan ook voor zich 
spreken dat wij groot voorstander zijn 
van ontwikkeling aan de overkant van 

de Schipholweg. Het bestuur zet uiteraard haar 
netwerk in om zoveel mogelijk leden binnen de 
gemeenteraad te overtuigen van het belang van 
onze vereniging qua natuur-, educatie- en sociale 
waarde. Mochten leden hier positief aan willen 
bijdragen, neem dan contact met ons op.
De komende jaren is ons de kans geboden om 
ATV Ons Buiten nog meer onmisbaar te maken 
dan zij al is. Laten we de fantastische initiatieven 
die er zijn verder ontwikkelen en inkleuren en 
openstaan	voor	nieuwe	ideeën.

Met elkaar wordt Ons Buiten steeds mooier!

Merel Lammers

Secretaris ATV Ons Buiten

Van de 
secretaris 
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 Wat hebben we weer een hoop gezellige 
evenementen en workshops gehad de afgelopen 
maanden! Vanuit de evenementencommissie 
proberen we elke maand een evenement te 
organiseren, zoals bijvoorbeeld de gezellige 
zomer BBQ. Iedereen mocht zijn/haar eigen eten 
meenemen en klaarmaken op 1 van de 3 grote 
bbq’s op het plein. Iedereen schoof gezellig bij 
elkaar aan, deelde eten en vooral gezelligheid 
met elkaar. Tijdens de BBQ hadden we heerlijk 
weer en hebben we allemaal kunnen genieten 
van onze zelf gebakken lekkernijen. Het was de 
tweede keer dat we dit op deze manier 

organiseerden en wat ons betreft houden we dit 
er jaarlijks in.

Waterpret
Wat ook een heel erg leuk evenement was, was 
het waterpretfeest. We hadden een megagrote 
waterattractie opgezet op het plein compleet 
met springkussen en waterglijbaan. Ook 
hadden we nog wat kleinere dingen om mee te 
spelen, zoals een levensgroot 4 op een rij spel, 
waterpistooltjes en kleine zwembadjes. Er zijn 
wel een stuk of 50 kinderen op af gekomen 
met hun ouders. Veel daarvan kwamen via 

Evenementen-
commissie
WATERPRET
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speeltuin de Papegaai waar we een erg leuke 
samenwerking mee zijn gestart. De hele dag was 
het plein gevuld met blije gezichtjes en kinder 
gelach. Het was echt fantastisch en ook zeker 
voor herhaling vatbaar.

Zomer BBQ 
Helaas is de zomer weer tot een einde gekomen 
en hier hebben we met zijn allen op geproost 
tijdens het altijd gezellige einde seizoensfeest. 
Compleet met een geheel verzorgde BBQ en 
lekkere Live muziek, hebben we met zijn allen 
het zomerseizoen in stijl afgesloten. Even lekker 
bij gekletst over tuinzaken, tips en successen 
gedeeld, maar vooral veel gelachen met elkaar. 
Het weer zat gelukkig mee waardoor we lekker 
buiten hebben kunnen zitten nog.

Einde seizoensfeest
Het einde van het seizoen betekent gelukkig niet 
het einde van de evenementen, want die gaan het 
hele	jaar	door.	De	kantine	is	nu	op	de	zaterdag	
gesloten totdat het seizoen weer begint, maar 
wel	gebruiken	we	de	kantine	uiteraard	nog	voor	
gezellige workshops en feestjes met elkaar. Zo 

WATERPRET

EINDE SEIZOENSFEEST

ZOMER BBQ
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hebben	we	laatst	de	kantine	gebruikt	voor	een	hele	
leuke workshop egelhuisjes maken. Er waren aardig 
wat deelnemers en gastdocente Laurien van de 
egelopvang kwam ons van alles vertellen over de 
egel. Nadat zij onze kennis had bijgespijkerd, kon het 
timmeren	beginnen.	Er	werd	getimmerd,	geschuurd,	
versierd en genoten. Dankzij het harde werken van 
iedereen hebben een hoop egeltjes op ons complex 
nu een mooi plekje om in te kunnen schuilen.

Egelhuisjes workshop
Op 02-11 was het weer tijd om alle gesnoeide 
takken in de hakselaar te stoppen. Dit noemen 
wij takkendag. Na al het harde werken, is er 
altijd een lekkere kop soep om bij op te warmen. 
Dat was dit jaar niet echt nodig, gezien het 
mooie weer, maar een lekker drankje op de 
takkendag borrel ging er wel in. Tussen 14:00 
en 16:00 uur was er gelegenheid om gezellig 
met elkaar te borrelen. Vanaf een uurtje of 16 
uur werd de kantine omgetoverd in een soort 
restaurant. We hadden namelijk mosselavond. 
Een van de tuinders, Andre, heeft weer heerlijk 
mosselen klaargemaakt voor alle liefhebbers. 
Voor de mensen die daar niet zo dol op zijn, 
was er kipsaté zodat we met zijn allen konden 
genieten van een lekkere maaltijd. Het was een 

hele gezellige avond en ook dit is inmiddels een 
blijvende traditie geworden.

Hierbij wat data om alvast te noteren:
Zaterdag 11-01-2025 Nieuwjaarsborrel
van 14:00-17:00 uur 

Hou de mail en onze facebook pagina

(www.facebook.com/ATVonsbuitenHaarlem) 
in de gaten voor nieuwtjes en komende 
evenementen. Om dit soort leuke dingen te 
kunnen blijven organiseren, hebben we jouw 
hulp nodig! We zoeken niet alleen hulp bij 
evenementen, maar ook creatieve geesten, 
handige handjes en nog veel meer! Meldt 
je aan voor onze vrijwilligers appgroep via 

evenementen@atv-onsbuiten.nl

Wij kijken er ontzettend naar uit om jullie bij  
een volgend evenement weer te zien! 
Als we jullie toch niet meer zien dit jaar, dan  
alvast hele fijne feestdagen en een goede 
jaarwisseling gewenst!! Hopelijk zien we je  
dan op de nieuwjaarsborrel in 2025.

Met feestelijke groet, 
de evenementencommissie

EGELHUISJES WORKSHOP
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Greenpaints
Iedereen	heeft	het	over	duurzaamheid,	

energiebesparing en dat het anders moet. Maar 
praten is iets anders dan doen. Je moet gewoon 
beginnen! Wij van Greenpaints proberen de 
verfindustrie	duurzamer	te	maken	met	onze	biobased	
en natuurlijke verven. Hoe we dat doen?
Door zelf het goede voorbeeld te geven en een 
geheel eigen groene werkwijze te hanteren. Los van 
de	verf	gaat	het	om	bewust	en	kritisch	te	kijken	naar	
je hele proces. Zo beperken wij het reizen, nemen 
we onze energie en gas af via Pure Energie, pakken 
we in met papier, printen we op 100% gerecycled 
papier	en	werken	we	qua	logistiek	CO2	neutraal	
samen met DHL. Bij ons is duurzaamheid zichtbaar 
in het hele proces. We blijven onszelf ontwikkelen 
door bijvoorbeeld onze CO2 Footprint blijvend te 
verbeteren	en	we	motiveren	anderen	ook	graag	meer	
met duurzaamheid bezig te zijn. Doe jij ook mee?
Greenpaints staat aan de top in duurzame verf. 
Kiezen voor ecologische verf op basis van biobased 
en	natuurlijke	grondstoffen	sluit	aan	bij	de	
verandering in de samenleving dat mensen bewuster 
en gezonder gaan leven. Allemaal met het oog op 
onze	toekomst	en	het	leefbaar	houden	van	onze	
planeet. Kiezen voor de meest duurzame oplossingen 
in producten hoort daar gewoon bij.

Om het de consument en professionals makkelijker 
te maken om bewuste keuzes te maken, zijn veel 
van	onze	verven	en	beitsen	in	ons	assortiment	
gebaseerd	op	natuurlijke	grondstoffen.	Wie	kiest	voor	
ecologische verf gaat er in kwaliteit niets op achteruit. 
Sterker	nog,	duurzame	verf	van	Greenpaints	heeft	
een lange levensduur en het is ‘gezonder’ in gebruik 
en	verwerking	in	verband	met	stoffen	die	niet	
vrijkomen, zoals oplosmiddelen en zware metalen. 
Onze minerale muurverven en houtverven zijn hier 
zelfs volledig vrij van. Aan duurzaamheid werk je 
samen,	maar	ergens	moet	je	ook	het	heft	in	eigen	
handen	nemen.	Binnen	de	verfindustrie	heeft	
Greenpaints ervoor gekozen om aan de top te gaan 
staan in duurzame verf. Iemand moet het goede 
voorbeeld geven, waarna er (hopelijk) velen volgen. 
We hebben onze passie voor duurzaamheid vertaald 
in	mooie	duurzame	producten.	Dat	heeft	geresulteerd	
in	een	assortiment	vol	producten	waarin	de	perfecte	
balans	zit	tussen	verantwoorde	grondstoffen	en	
sublieme	prestaties.	Dat	is	misschien	wel	één	van	
onze belangrijkste waarden.
 

Benieuwd geworden naar wat wij allemaal aan-
bieden en nog meer doen? Neem snel een kijkje 
op onze website: www.greenpaints.nl.

Greenpaints aan de top in duurzame verf
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Adriaan Meilink tuin 74
Interview met:

Voor mij zit Adriaan Meilink, 54. Geboren in 
Breezand in de buurt van Anna Paulowna, gelegen in 
de bollenstreek van de kop van Noord Holland, maar 
woont inmiddels al 25 jaar in Haarlem. 

Adriaan	is	applicatiebeheerder	bij	Idemia.	Dit	bedrijf	
verzorgt de Nederlandse paspoorten, ID kaarten 
en	identiteitsdocumenten	voor	het	ministerie	van	
Defensie,	Justitie	en	diverse	anderen.	Gevestigd	
op het oude terrein van Johan Enschedé Haarlem. 
Adriaan	en	zijn	vrouw	zitten	nu	drie	jaar	bij	onze	
vereniging en zijn hier gekomen door een tante 
van Adriaans’ vrouw, Astrid die ook de tuinbeurten 
regelt	samen	met	Rini.	Astrid	heeft	hun	enthousiast	
gemaakt. Na een half jaar op de wachtlijst werd hun 
droom	werkelijkheid	en	startten	zij	op	tuin	74.	Samen	
met Jan Siepkes gaat Adriaan over de stroom en het 
water. Als hoofdtaak de stroom dus als er problemen 
zijn	kunt	u	hem	altijd	aanschieten,	maar	de	aanvragen	

van nieuwe stroom lopen via het bestuur. Adriaan 
heeft	verleden	jaar	het	pomphuis	vervangen	
en de twee pompen gerenoveerd, hij is dus van 
meerdere markten thuis. Ook is hij bezig met meer 
lantaarnpalen te plaatsen bij onze paden. En hij helpt 
met het opnemen van de elektra en waterstanden. 
Adriaan	heeft	drie	jaar	geleden	het	huisje	op	de	tuin	
geheel gerenoveerd van de vloerbalken tot en met 
het dak en het ziet er mooi en keurig uit en dat kan 
je ook zeggen over de tuin zelf. Adriaan is een bezig 
baasje en helpt ook bij de evenementen zoveel hij 
kan	met	op-	en	afbouw,	ook	is	hij	bereid	gevonden	
tuin 95 te helpen met het plaatsen van een nieuw 
onderkomen.	Het	laatste	nieuws	is	dat	hij	zich	heeft	
aangemeld als algemeen bestuurslid. 

Wij wensen hem ook daarin veel succes! 
Harr tuin 175
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Verrassende variatie
op de klassieke 
andijviestamppot
Wat hebben we nodig voor dit 
lekkere gerecht?
Ingrediënten op basis van 4 personen
• 750 g kruimige aardappels, 

geschild en in stukken
• 2 kroppen andijvie (kleine à 450 g)
• 75 g boter
• 1 el kappertjes
• 400 g makreelfilet, gerookt
• 100 ml melk 
• 2-3 el olijfolie, extra vierge  

Hoe gaan we te werk?
We beginnen met het koken van de 
aardappels. Deze koken we in 20 minuten 
gaar. Verwijder daarna het buitenste (vuile) blad van de andijvie. Dan snijd je een dun plakje van de 
onderkant,	maar	zorg	ervoor	dat	de	krop	heel	blijft.	Snijd	elke	krop	in	4	of	6	parten	en	was	deze	goed	
schoon.

Dan	pakken	we	2	hapjespannen	en	verhitten	25	gram	boter	in	elke	pan.	Wentel	de	andijvie	met	het	
aanhangend water door de boter en leg de parten dicht tegen elkaar in de pan. Bestrooi met de kappertjes 
en leg de deksels op beide pannen. Smoor in 8-10 min. gaar.
Maak	intussen	de	makreel	schoon:	verwijder	het	vel	en	verdeel	de	vis	in	fijne	vlokken.
Verwarm de melk met de boter die je nog over hebt. Giet de aardappels af en stamp ze met de warme 
melk	tot	een	smeuïge	puree.

Schep de makreel door de puree en breng op smaak met de olijfolie, peper en evt. nog wat zout.
Schep de brandade (de puree met makreel) op de borden en leg de andijvie erbij.

Eet smakelijk!!
Daniëlle Raar
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 De winter is weer in aantocht en de donkere 
dagen worden langer. Tijd om in deze periode een 
beetje kleur te introduceren. Bijvoorbeeld met 
bloemenblokjes. Het is heel eenvoudig te maken 
en fleurt direct je drankje op.

Je hebt nodig:
• Eetbare bloemen
• Ijsblokjesbak/ ijshouder
• Drinkwater
• Vriezer

Zo maak je het:
1. Om ervoor te zorgen dat de bloemen mooi in 
het ijs verwerkt worden, kun je het beste met 
lagen werken. Begin met het ijsblokjesbakje en 
voeg een klein beetje water toe aan elk vakje.
TIP: Als je het water vooraf kookt en laat afkoelen 
wordt het ijs extra helder. Ook zorgt het ervoor 
dat er minder luchtbellen en onzuiverheden in het 
water te zien zijn.

2. Voeg je favoriete bloemen toe aan en zorg dat 
de bloemen blijven drijven, zodat de blaadjes niet 
uit de ijsblokjes steken.

3. Bevries het eerste onderste laagje water 
 (duurt ong 20-30 minuten).

4. Vul nu de ijsblokjes volledig en laat deze 
bevriezen of vul het bakje weer met een klein 
beetje water en voeg dan nog wat extra (kleine) 
bloemen of bijvoorbeeld kruiden (munt)toe.
Deze bloemen zou je kunnen gebruiken:
Violen – vanwege de grote diversiteit aan kleuren
Roos	–	een	favoriete	en	romantische	bloem
Vlierbloesem	–	dit	schattige	bloemetje	wil	je	in	je	
drankje

Kamille – vrolijk bloemetje, die je prima aan het 
ijs kunt toevoegen
Korenbloem – de geweldige kleur fleurt ieder 
drankje op
Bloemen die het goed doen in alcoholische 
dranken zijn:
Prosecco – lavendel (alleen de bloemen!)
Gin – gele venkel bloemen Proost!
Rum – hibiscus

Als je ervoor gekozen hebt om rozenijsbloem-
blokjes te maken, dan kun je deze leuk gebruiken 
in het volgende recept:

Dit heb je nodig:
• 500 ml Schuimwijn
• 500 ml spuitwater
• 100 gr griessuiker
• 125 ml gin
• 50 ml rozenwater
• Rozenblaadjes en rozenijsbloemblokjes

Zo maak je het:
1. Maak de rozenwatersiroop door de suiker, 125 
ml water en het rozenwater in een pannetje en 
breng aan de kook. Roer tot de suiker is opgelost 
en laat nog 5 minuten verder inkoken tot een 
dunne siroop. Haal van het vuur en laat afkoelen.

2. Meng de gin, schuimwijn en het spuitwater 
in een karaf. Voeg de rozenwatersiroop toe 
naar smaak en maak het af door de ijsblokjes en 
rozenblaadjes toe te voegen.

Sonja Schurer tuin 28

IJstijd
Blog Sonja
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 Stichting ZaaiGoed heeft eindelijk haar plekje 
gevonden bij Ons Buiten. Dachten we eerst dat 
we het gevonden hadden op tuintje 139 is de 
liefde toch een paar tuinen verder gevallen en wel 
op tuintje 147. Ik (Liesbeth) wilde heel graag een 
kas. Zo eentje waar je lekker in kan staan samen 
met onze deelnemers ook op slechte dagen droog 
kunnen werken. Hoe fijn is dat.

Op 13 september was het zover Firma Dave 
Storm heeft de kas geplaatst en we zijn er heel 
blij mee. We hebben stekken genomen van onze 
geraniums en in potten gezet. Maar ook op water. 
Die geven al worteltjes. Leuk om te volgen en uit 
te proberen. Overwinteren in de kas.
Op 20 september hadden we een hele groep van 
de firma Dura Vermeer op bezoek. Zij hebben 
ons ontzettend goed geholpen de tuin te ruimen. 
Waarna Jan Siepkes er voor gezorgd heeft voor 
de verdere afvoer. Wat een toppers die dag. Ook 
al het glas is schoongemaakt en verzameld in een 
speciale glasbak.

Op dit moment wordt er heel hard gewerkt 
op tuintje 147. Electra, water, fundering het 

gaat mij allemaal een beetje boven de pet maar 
Chapeau voor Mike. Als de tuin straks klaar is om 
deelnemers in ons tuinhuis te ontvangen gaat er 
iets wonderbaarlijks gebeuren, ik weet het zeker. 
Alleen maar lachende en genietende gezichten.
Ik lach al bij die gedachte.

Met Groene Groet, Liesbeth en Joke
Stichting	ZaaiGoed
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Klik op de onderstaande link en neem een kijkje!

https://www.facebook.com/ATVonsbuitenHaarlem/
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